



概述
感謝您選擇了我們的產品。本公司藍牙耳機外觀設計時尚、功能強大、相容性好，讓您真正體驗到無線打電話、聽音樂的樂趣！是您辦公、外出、駕駛的最佳選擇！

藍牙無線技術
通過藍牙無線技術，您無需使用連接線就可以將耳機連接至與其相容的通信設備。藍牙無線連接無需保持手機與耳機相互正對，但兩者之間的最大距離不應超過10米（約30英尺），藍牙無線連接可能因牆壁等障礙物或其他電子設備而受到干擾。

在某些地區，使用藍牙無線技術可能受到一些限制，請向當地主管部門或服務供應商洽詢。

產品各部件說明：

- MFB主按鍵(Multifunction Button多功能按鍵)
- 面殼
- 音量減
- 音量加
- 電源開關
- LED燈
- 麥克風
- Micro USB充電埠

使用前請為耳機進行一次完全充電，充電方法參考本書充電篇；同時選擇與該耳機相兼容的手機和其他藍牙終端設備進行配對（配對方法參照基本操作篇）。

溫馨提示：請勿使用信用卡或其他磁性記憶體介質靠近耳機，以免因消磁而失去存儲資訊。

產品特點及功能如下：
最新版本卓越藍牙晶片，穩定無線傳輸
● 支援語音通話和音樂播放
● 高品質麥克風套設計，降低環境噪音，達到超清語音清晰效果
● 100mAh高品質聚合物鋰電池電芯，使用時間提升30%
● 經典時尚的外觀設計，產品設計引領時尚潮流
● 支援中英西班牙法文語言相互切換，滿足不同需求

基本操作

● **閉機配對：**將撥動開關撥到下端，紅藍燈同時閃爍3次，聽筒有“閉機”提示音，之後伴有“進入配對狀態”語音提示音，手機藍牙版本低於V2.1的需輸入0000配對密碼，約150秒配對超時後自動關機。

● **連接：**KTNET B1藍牙耳機跟手機配對成功後，連接耳機成功，聽筒會有“完成配對，藍牙已連接”（部分手機無藍牙已連接提示音）語音提示音，取消配對則有“藍牙已斷開”語音提示音，進入無連接待機狀態。

● **自動回連：**開機時會主動回連配對過的手機一次。

● **掛斷電話：**在通話時，按一下MFB按鍵，有一聲蜂鳴提示音。

● **拒接來電：**在來電時，長按MFB按鍵約1秒，有一聲蜂鳴提示音，並伴有“拒接電話”語音提示音。

● **通話音訊切換：**在通話時，按兩下MFB按鍵，音訊切換回手機，重複操作，音訊又切換回藍牙耳機。

● **接聽：**來電時，會伴有“遠方來電”語音提示音，之後會語音讀報出電話號碼，按下一次MFB按鍵，即可接聽。

● **末號重撥：**在連接待機狀態，長按MFB按鍵約1秒左右，有一聲蜂鳴提示音，並伴有“末碼重播”提示音，再次按下一次MFB取消重撥。

● **音量減：**每按下一次音量-，音量減小一級，減到最小時，伴有“最小音量”提示音。

● **音量加：**每按下一次音量+，音量加大一級，加大最大時，伴有“最大音量”提示音。

● **防丟警示：**有“耳機已斷開”的語音，藍燈快速閃爍，約5分鐘後（此時間內靠近手機會自動回連）進入配對狀態，約6分鐘後自動關機。

● **下一曲：**長按“音量+”。

● **上一曲：**長按“音量-”。

● **音樂播放/暫停：**按一下MFB鍵一次、重複操作則暫停。

● **關機：**在任意狀態下，將撥動開關撥到最上端，伴有“關機”提示音。

● **開啟/關閉聲控：**在連接待機狀態，按兩下MFB按鍵，會有蜂鳴提示音，並伴有“語音撥號”提示音，再次按下一次MFB取消聲控（手機必須支持聲控）。

● **三方通話：**1）在通話過程中，有新的來電，單按MFB按鍵，掛斷當前通話，接聽新來電（部分手機須再次按下MFB通話）；2）長按MFB按鍵約1秒，當前通話（A路）保留，接通B路來電，再次長按MFB鍵約1秒切換A路通話，重複操作，可切換A/B兩路通話；3）通話中按下一次MFB鍵，結束當前通話狀態，恢復另一路通話。

● **四國語言切換：**連接待機狀態，同時長按MFB主按鍵和音量+，約1秒。

充電器和電池
使用任何充電器為本耳機充電前，請先檢查充電器的規格標示是否符合要求（建議充電器輸出電壓為：DC5V +/-0.25V，輸出電流為：100mA-500mA），充電電壓過高極有可能會損壞藍牙耳機。

當連接的耳機閃紅燈，並聽筒裡有啾啾的低電提示音時，表示耳機電量不足。如果繼續工作會自動關機，此時需要充電--將充電器的連接線插頭插入耳機插孔中。

將充電器插到交流電源插座上。

警告：僅可使用經過認可與此配套的充電器，使用其它類型的充電器可能違反對設備的認可或保修條款，並可能導致危險，如果出廠時配充電線出賣的，需連接通過BSMI標準檢驗局認證的充電器或電腦給其充電。

為電池充電
本耳機使用內置式不可拆卸充電電池，請勿嘗試從耳機中取出電池，以免損壞耳機。長期不使用耳機時，請將其存放在乾燥通風的地方，並每隔兩個月給其充電一次。

常見問題及其解決方法

問題描述	造成原因	問題解決方法
不開機	電池電量耗盡 撥動開關不到位	用充電器充滿電即可 重新撥動開關
不充電	充電插頭沒插好	把充電插頭重新插入
不開機	誤操作導致耳機程式出錯	用充電器充電復位即可
搜索不到或配對失敗	耳機沒有進入配對狀態 手機藍牙應用程式出錯	將耳機進入配對狀態 關掉手機重新開機配對

售後服務
保固方式：產品保固期一年。我公司產品不提供退、換貨服務。在使用過程中若發現產品品質問題請及時與當地經銷商聯繫，以便及時更換，以下情況除外，敬請留意：
1. 易碎標籤紙塗改、撕毀；
2. 接觸過液體、進水造成的損壞；
3. 因受外力外殼或其它部份嚴重變形；
4. 操作、存放不當造成的損壞；
5. 事故或疏忽造成的損壞；
6. 以商業為目的以非正常條件使用造成的損壞；
7. 其它與上述類似的情況。

溫馨提示

- 為了延長電池壽命，建議你每月至少為耳機充電一次。
- 請使用本公司提供的充電線為耳機充電，使用其他劣質充電線可能導致危險。
- 使用耳機時，請務必調至適度音量。
- 請勿在睡覺時佩戴耳機，以免損壞耳機或給您帶來傷害。
- 如果你在駕駛期間切勿直接使用手機通話，建議你使用本公司藍牙耳機以保證駕駛安全。
- 切勿讓兒童玩弄本品。耳機細小部件可能會導致吞食窒息或其他傷害。

105双铜 单色印刷 装订成册
尺寸90x60mm

Welcome
Thank you for choosing us. Our bluetooth headset has a fashionable design, powerful functions, and high compatibility, providing you with true hands-free convenience when making calls and listening to music! It is your best choice in office and during traveling and driving!

Bluetooth Wireless Technology
With the bluetooth wireless technology, you can connect the headset to relative compatible communication devices without cables. The bluetooth wireless connection allows you to use a cell phone without holding it face to the headset, but the maximum distance between them shall within 10 meters (about 30 feet). The bluetooth wireless connection may be interfered by obstacles (such as walls) or other electronic devices.

In some areas, maybe there are some limitations to use bluetooth wireless technology. Please consult your local authority or service provider for details.

Location of controls:

- MFB (Multi Function Button)
- Surface
- Volume down
- Volume up
- Toggle switch
- LED indicator
- Microphone
- Micro USB charging mouth

Fully charge the headset before using. For charging details, please refer to "Charger and Battery" in this manual. Meanwhile, choose the compatible cell phone or other bluetooth devices for pairing. For details about pairing, please refer to "Basic Operations".

Tips: Keep the headset away from your credit card or other magnetic storage media; otherwise, the stored information may be lost due to demagnetization.

Product features and functions:

- The latest excellent bluetooth chipset, stable wireless transmission
- Support voice call and music
- High quality of Mic set design, reduction of environmental noise, high clear voice
- High qualified 100mAh lithium polymer cell, improving 30% of using time
- Classic and fashionable appearance, leading the fashion trend
- Support language switch among Chinese, English, Spanish and French, meeting different requirements

How to connect with the bluetooth headset (Note: Use iPhone for example)

- Turn the toggle switch down, then the headset will be power on and auto enter into a pairing mode with red & blue light flash alternately.

Toggle switch

Basic Operations

Power on and pairing: Turn down the toggle switch, red-blue light will flash for three times simultaneously, you will hear a voice of "Power On", and then hear "Ready to Pair". For cell phones with version lower than 2.1, you need to input a pairing code "0000", and it will auto OFF after overtime of 150 seconds.

Connect: After successful pairing, connection between headset and cell phone will be OK, you will hear a voice of "Pairing Completed, Device Connected". (Some cell phones have no voice of "Device Connected"). If the pairing is cancelled, you will hear the voice of "Device Disconnected", and then it will enter into standby status of disconnection.

Auto connection: Headset will auto connect the previous connected cell phone once.

Hang up calls: During call communication, click MFB button with a beep.

Reject incoming calls: When a call is coming, long press MFB button for 1 second with a beep and a voice of "Call Rejected"

Audio line switch of call: During call communication, double click MFB button to switch the audio line to cell phone. Repeat this action to switch back to headset.

Call answer: When a call is incoming, you will hear the voice of "Incoming call", and then it will auto read incoming phone number. Click MFB button once to answer the call.

Re-dial the last called number: Under standby status after connection, long press MFB button for about one second and then there will be a beep and voice of "Last Number Re-dial". Click MFB button once again to cancel number re-dial.

Volume down: Click Volume- each time, the volume will be reduced for one level. You will hear a voice of "Minimum Volume" when the volume is reduced to minimum.

Volume up: Click Volume+ each time, the volume will be increased for one level. You will hear a voice of "Maximum Volume" when the volume is increased to maximum.

Anti-lose warning: With "Device Disconnected" voice, blue light will flash quickly. It will enter into the pairing mode after about 5 minutes (It will auto connect to cell phone with close distance during this time) and will auto OFF after about 6 minutes.

Next: Long press Volume+.

Previous: Long press Volume-.

Music play / pause: Click MFB button once to play music. Repeat the action to pause music.

Power off: Turn up the toggle switch at any status, and you will hear a voice of "Power Off".

Start / Shut the voice control: At standby status after connection, double click MFB button, you will hear a beep and a sound of "Voice Dial". Double click MFB button again to cancel the voice control (Cell phone must support voice control).

Multi-point function: 1) Connect the bluetooth headset with cell phone A, and then close bluetooth function of cell phone A. 2) Connect the bluetooth headset with cell phone B. 3) Open bluetooth function of cell phone A, then the headset will auto connect cell phone A (cell phone needs to have auto connect function); or click cell phone A for manual connection. Now the bluetooth headset has already connected cell phone A and B, realizing the multi-point function of one bluetooth headset connects two cell phones.

Four languages switch: At standby status after connection, long press MFB button and Volume+ simultaneously about one second to switch language.

Wechat communication: Noise-free and suitable volume.

Three-party calling: 1) When a new call is incoming during call communication, click MFB button to end the current call and answer the new call (some phones need to click MFB again). 2) Long press MFB about one second to keep the current call (Call A), and answer Call B. Long press MFB about one second again to switch to Call A. Repeat this action to switch Call A/B. 3) Click MFB once during call communication to end the current call and recover the other call.

Charger and Battery
Before using any charger to charge this headset, check whether the specifications of the charger meet requirements. The recommended output voltage of the charger is DC5V +/-0.25 V, and the recommended output current is 100 mA to 500 mA. An over-high charging voltage may damage the headset.

Warning: Only use the recommended charger if possible. Other chargers may violate the warranty terms of the equipment and results in danger. If the charging cable is delivered with the headset, connect the cable to a CCC-certified charger or computer to charge the headset.

Charging the Battery
The headset is embedded with non-removable charging battery. Do not attempt to remove the battery from the headset; otherwise, the headset may be damaged. If the headset is not used in a long time, keep it in a dry and well-ventilated place, and charge the headset once every two months.

- If the red indicator blinks with low-voltage beep, the headset battery is low. If the headset continues to work, it may be automatically powered off. At this time, you need to charge the headset by connecting the cable of the charger to the charging port on the headset.
- Connect the charger to an AC power socket.
- The red indicator is on when the headset is being charged. If the charging is not started yet, disconnect the headset from the power socket, and reconnect the headset again. It takes about 2 hours to fully charge the headset. After battery charging is completed, the red indicator is off, and the blue indicator is on. At this time, you can disconnect the charger from the power socket and headset.
- A fully charged battery can provide about 6 hours of talk time, or 180 hours of standby time. The actual talk time and standby time may vary with different cell phones, settings, use methods, and environment.

Troubleshooting

Problem Description	Cause	Solution
Power on function is failed.	The battery is exhausted. Toggle switch is not in right position.	Use the charger to fully charge the battery. Turn the toggle switch again.
Charging function is failed.	The charging port is not properly connected.	Reconnect the charging port.
Power off function is failed.	The headset program is in error due to an incorrect operation.	Use the charger to charge and reset the headset.
The headset cannot be searched or pairing fails.	The headset does not enter into the pairing state. The bluetooth application of the cell phone is in error.	Enable the headset to enter into the pairing state. Close the cell phone and start again to pair the cell phone with the headset.

After-Sales Service
We provide the "repair, replacement and return warranties" ("3Rs-Warranty") service to all products strictly according to national laws and regulations, and the warranty period is one year. We do not directly provide the return and replacement services. If you find any quality problem when using our products, please contact your local distributors as soon as possible for timely replacement. The after-sales service is not provided for the following cases:
1. The fragile label is altered or torn up.
2. The product is damaged due to contact with liquid or water.
3. The cover or other components of the product are seriously distorted due to external forces.
4. The product is damaged due to improper operations or storage.
5. The product is damaged due to an accident or negligence.
6. The product is damaged due to commercial use of the product in abnormal conditions.
7. Any other situations similar to the preceding ones.

Tips

- To extend the service life of the battery, you are advised to charge the headset at least once a month.
- Please use the charger provided by company to charge the headset. Use of other low-quality chargers may bring about dangers.
- Adjust the volume to an appropriate degree when using the headset.
- DO NOT wear the headset when sleeping; otherwise, the headset may be damaged or cause injuries to you.
- When driving, you are advised to use the company Bluetooth headset to ensure your driving safety. It is dangerous to directly use cell phones when driving.
- Keep the headset away from kids. Small components of the headset may cause suffocation or other injuries to kids.